

## Gefahrgutinformation/Dangerous Goods Information

**Produkt/Product: SITOP UPS1100 BATTERIEMODUL FUER DC-USV-MODULE DC 24 V 12 AH**

Bestellnummer / MLFB: 6EP4135-0GB00-0AY0	Order Number / MLFB: 6EP4135-0GB00-0AY0
<p>Bei dem Produkt handelt es sich um</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Batterien, nass, auslaufsicher, die bei Lieferung die Voraussetzungen der Sondervorschrift 238 a) und b) der "UN Recommendations on the Transport Of Dangerous Goods" erfüllen.</li></ul> <p>Für eine weltweite Beförderung ist jede Batterie entsprechend CFR 49 § 173.159a mit „NONSPILLABLE“ gekennzeichnet.</p> <p>Das Produkt ist daher bei Lieferung für die nachfolgend angeführten Gefahrgutvorschriften wie angegeben klassifiziert und ist entsprechend den anwendbaren nationalen und internationalen Gefahrgutvorschriften für die genutzten Verkehrsträger zu befördern.</p> <p>Bitte beachten Sie für weitere Beförderungen die fortlaufenden Änderungen der Gefahrgutvorschriften sowie ggf. Änderungen am Produkt nach Lieferung.</p> <p>Falls Angaben zu Notfallmaßnahmen erforderlich sind, finden sich diese im/in den zutreffenden PSDS*.</p>	<p>The product is a matter of</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Batteries, wet, non-spillable meeting the preconditions of Special Provision 238 a) and b) of the "UN Recommendations on the Transport Of Dangerous Goods" on delivery.</li></ul> <p>For world-wide transport each single battery is marked with "NONSPILLABLE" according to CFR 49 § 173.159a.</p> <p>The product is therefore on delivery classified according to the dangerous goods regulations as mentioned below and has to be transported according to the applicable national and international dangerous goods regulations for the modes of transport used.</p> <p>Please consider for further transports the continuous changes of the dangerous goods regulations as well as applicable changes of the product after delivery.</p> <p>If emergency response information is necessary it can be found in the applicable PSDS*.</p>

\* PSDS: Produktsicherheitsdatenblatt/Product Safety Data Sheet

ADR/RID/ADN: UN 2800 Batterien, nass, auslaufsicher, 8  
Voraussetzungen der SP238 a) und b) erfüllt  
UN 2800 Batteries, wet, non-spillable, 8  
Preconditions of SP238 a) and b) met

ICAO-TI/IATA-DGR: UN 2800 Batteries, wet, non-spillable, 8  
Preconditions of Special Provision A67 and PI 872 „Testing“ met

IMDG Code: UN 2800 Batteries, wet, non-spillable, 8  
Preconditions of SP238 a) and b) met

Intern